
Monchi: Złożyliśmy poważną propozycję za Schicka

News - ASRoma.pl

Dyrektor sportowy Romy, Monchi, udzielił wywiadu dla Premium Sport

przed pojedynkiem z Interem Mediolan.

Schick?

- Znajdujemy się w tym samym punkcie co wczoraj i przedwczoraj. Chce go wiele

drużyn, my jesteśmy jedną z nich. Złożyliśmy poważną ofertę ekonomiczną,

czekamy aż gracz i Sampdoria się określą.

Od kogo to zależy?

- Myślę, że od nich razem. Muszą odpowiedzieć razem.

Będzie następca Salaha?

- Mamy określoną drogę, którą będziemy podążać do 31 sierpnia. Nie jesteśmy

jedynym zespołem, który nie zamknął mercato. Popatrzcie na Real, Barcelonę,

Juventus, PSG, Chelsea, United, to normalne, że wszystkie te zespoły są

zaangażowane w końcówce mercato.

Di Francesco jest zadowolony z kadry? Nie zastąpiliście kogoś takiego jak

Ruediger...

- Wczoraj słyszałem jak trener mówi, że jest bardzo zadowolony z drużyny.

Rozmawiam z nim każdego dnia, pracujemy razem, jesteśmy zadowoleni z

defensywy. Ruediger odszedł, ale przyszedł Moreno i przyszedł Karsdorp. W zeszłym

sezonie Tony często grał na prawej obronie.

Jesteście do siebie podobni z Borja Valero...

[śmiech - dod.red.] Jest wspaniałym graczem, chciałem go w Sevilli 7-8 lat temu.

Jest bardzo dobrym graczem.
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